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Ter info

Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 08:59

Onderwerp: RE: Veranderde scope PGO (t.i.) & interessante info voor PDC-19

+e IEEE

Een afspraak is in de maak. Dank voor het doorsturen van het stuk over PGO. Voor een nieuwkomer als mij goed om te weten

dat er op dit vlak dus al heel veel gebeurt. We hebben over de afgelopen weken de nodige aanbiedingen gehad van organisaties
die op een of andere manier iets zeggen te kunnen met de ontsluiting vaccinatiegegevens/ bewijzen, dus goed om te weten dat

het initiatief van ontsluiting via PGO’s er al is!

Spreek je snel, afspraak is in de maak.

Groet, JERS

Verzonden: maandag 4 januari 2021 18:02

Onderwerp: FW: Veranderde scope PGO (t.i.) & interessante info voor PDC-19

este EXE
Zie onderstaand meer informatie over het project om de vaccinatiegegevens te ontsluiten via PGO’s. Dit nav motie Diertens uit

december 2019. IenZ trekt dit, PG is aangehaakt. Goed om jullie over de laatste stand te informeren omdat dit direct raakt aan

covid vaccinatie:

Doel van het project is de vaccinatiegegevens COVID-19 (uit praeventis en CIMMs) te ontsluiten naar de PGO’s van burgers. Dit

geeft (zie bijgaand memo) interessante duurzame oplossingen voor vaccinatiebewijzen die wij heel interessant vinden. De

mensen vanuit I&Z hadden ook al geprobeerd contact met jullie te krijgen begreep ik.

Daarnaast zou ik graag bijgepraat worden over de stand van zaken rondom de covid registratie. Er was al een afspraak tussen

ons in de maak voor de kerst. Hoop dat deze nu snel lukt in alle drukte ...

We zitten nl nogal vast in het dossier inbouw van informed consent in het RVP (decentraal in alle systemen van jgz-
organisaties), daarvoor wil ik graag weten hoe jullie de motie uit december over inbouwen informed consent binnen 3 maanden

willen uitvoeren? Voorbereidend richting bestuurlijk overleg half januari wil ik dit graag meenemen om onze koers als PG te

bepalen in het informed consent dossier.

Alvast dank, veel succes met de vaccinatiestrategie en het debat morgen!

Groet


